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پيامبر اكرم)ص(: 
اي علي ؛ هيچ تهيدستي 

سخت تر از ناداني و هيچ مالي
 سودمندتر از عقل نيست .

خبر خبر ورزشي

پروین : 
خودم به ميناوند 

اجازه تقليد صدايم را دادم
شوخ  جوان  میناوند  مهرداد  گفت:  پرسپولیس  پیشکسوت 
شاگرد  عنوان  به  وی  از  همیشه  که  بود  اخلاقی  و خوش 
نمونه تعریف و تمجید کرده ام، من خودم به او گفتم »اجازه 
می دهم هر وقت که دلت خواست صدای من را تقلید کنی.«

»علی پروین« در حاشیه مراسم ختم مرحوم مهرداد میناوند 
در گفت وگو با خبرنگاران اظهار داشت: در گذشت مهرداد 
میناوند را به جامعه ورزش ایران تسلیت می گویم. اینکه او 
با ۴۵ سال سن دیگر در جمع ما نیست ناراحت کننده است.

وی افزود: امیدوارم ویروس کرونا هر چه زودتر از بین برود 
از دست  ابتلا به آن جان خود را  اثر  افراد زیادی بر  چون 

داده اند.
علی  با  دیروز  من  کرد:  خاطرنشان  پرسپولیس  پیشکسوت 
انصاریان ۱۰ ثانیه به صورت تلفنی حرف زدم، امیدوارم او 

هر چه زودتر سلامتی اش را به دست آورد.
توسط  صدایش  تقلید  از  که  خاطراتی  به  اشاره  با  پروین 
مهرداد میناوند داشت، ادامه داد: میناوند جوان شوخ و خوش 
اخلاقی بود که همیشه از وی به عنوان شاگرد نمونه تعریف 
اجازه می دهم هر  او گفتم  و تمجید کرده ام، من خودم به 

وقت که دلت خواست صدای من را تقلید کنی.
فوتبالیست های  الگوی  باید  میناوند  گفت:  پایان  در  وی 
بود که همه  اینقدر خوب  اخلاقی  نظر  از  زیرا  باشد  جوان 

وی را دوست داشتند.

بر اساس آمار سایت ترانسفرمارکت ؛
رامين رضاييان گرانترين 

مدافع راست ليگ ستارگان قطر شد
تیم  ترکیب  در  السیلیه  تیم  ایرانی  مدافع  رضاییان  رامین 

بازیکنان گران قیمت لیگ ستارگان قطر قرار دارد.
صفحه آمار و ارقام لیگ ستارگان قطر با استناد به اطلاعات 
سایت »ترانسفر مارکت« اقدام به معرفی تیم گران قیمت 

لیگ ستارگان کرده است.
از میان بازیکنان ایرانی شاغل در لیگ قطر، تنها نام رامین 
با ۵۰۰ هزار  دیده می شود. رضاییان  تیم  این  در  رضاییان 
در  و  است  ستارگان  لیگ  راست  مدافع  گران ترین  یورو، 
بازیکن  ایرانی  مدافع  این  شده.  داده  قرار  تیم  این  ترکیب 
تیم الدحیل است اما در نقل و انتقالات زمستانی به صورت 

قرضی راهی تیم السیلیه شد.
وینگر  پریه را«  لیگ ستارگان، »ادواردو  بازیکن  گران ترین 
براهیمی«  »یاسین  او  از  پس  و  است  الدحیل  تیم  برزیلی 
تیم  از  بازیکن  پنج  است.  یورو  میلیون  با ۱۰  الریان(  )تیم 
السد، دو بازیکن از الدحیل و یک بازیکن از تیم های العربی، 
الغرافه، الریان و السیلیه در ترکیب تیم گران ترین بازیکنان 

این فصل از مسابقات لیگ قطر قرار دارند.
مرحله  در  ایران  استقلال  تیم  حریفان  از  یکی  الدحیل 

گروهی لیگ قهرمانان آسیا هم هست.

بابت بدهی 2 ميليون یورویی ؛
فدراسيون فوتبال خواستار تسويه
 با شركت شستا به نرخ نيما است

پرداختی  اینکه مجموع  بیان  با  فوتبال  خزانه دار فدراسیون 
میلیون   ۲ بدهی  بابت  شستا  شرکت  به  فدراسیون  این 
یورویی به ۲۵ میلیارد تومان رسیده است، خواستار تسویه 

حساب آن به نرخ سامانه نیمای بانک مرکزی شد.
با  کرد:  عنوان  فوتبال  فدراسیون  خزانه دار  سلیمانی،  علی 
به  دیگر  میلیارد  چهار  جوانان،  و  ورزش  وزارت  همکاری 
پرداختی  مجموع  ترتیب  بدین  شد.  پرداخت  شرکت شستا 
فدراسیون فوتبال به این شرکت به ۲۵ میلیارد تومان رسید 
 ۲ معادل  دقیقا  استقراض  هنگام  در  روز  نرخ  براساس  که 
میلیون یورویی است که در سال ۹۸ از این شرکت قرض 
همراهی  و  حمایت  از  تقدیر  ضمن  افزود:  وی  گرفتیم. 
شرکت شستا با فدراسیون فوتبال و تیم ملی در آن مقطع 
با تقاضای  حساس، درخواست می کنیم که مدیران ذیربط 
مالی  قوانین  براساس  روز  نرخ  به  تسویه  فدراسیون جهت 
حاکم بر طرفین که همان نرخ سامانه نیما تلقی می شود، 
موافقت کنند. در این شرایط، فدراسیون هم قطعا با طی این 
بهترین شکل  به  از منابع تخصیصی خود  مراحل می تواند 

بهره مند شود.
برای  و  پیش  سال   ۲ فوتبال  فدراسیون  ایرنا،  گزارش  به 
پرداخت بخشی از دستمزد سرمربی تیم ملی، مبلغ ۲ میلیون 
یورو از شرکت شستا قرض گرفته بود. این شرکت نیز برای 
کرده  شکایت  فدراسیون  این  از  خود  طلب  گیری  بازپس 
تملک  در  که  پرسپولیس  باشگاه  ساختمان  مدتی  برای  و 

فدراسیون فوتبال قرار دارد را پلمپ کرده بود.

بصورت موقت ؛
مشکل زمين تمرين استقلال حل شد

مشکل زمین تمرین استقلالی ها فعلا حل شده و آبی ها 
تمرینات شان را در تهرانسر دنبال می کنند.

قبل از دیدار استقلال و نفت مسجدسلیمان اخباری درباره 
ایجاد مشکل دوباره برای آبی ها در خصوص زمین تمرین 
منتشر شد. در اینباره گفته شد که قرارداد باشگاه استقلال با 
مجموعه ورزشی نفت در تهرانسر به پایان رسیده و با توجه 

به بدهی باشگاه، نفتی ها حاضر به تمدید قرارداد نیستند.
از این رو یکروز هم وقتی استقلالی ها خواستند به زمین 
تهرانسر بروند، جلوی آنها گرفته شد که این مساله را پرویز 

مظلومی حل کرد.
در چنین شرایطی مسئولان باشگاه استقلال طی جلساتی 
بدهی ها  از  بخشی  پرداخت  با  داشتند  نفت  مدیران  با  که 
مشکل زمین تمرین تیم را حل کردند. از این رو استقلالی ها 
بار دیگر در تهرانسر تمرینات شان را انجام می دهند و فعلا 

این بحران برای آبی ها حل شده است.

به صورت مجازی :
جوان انديمشکی صاحب نشان برنز 
مسابقات پاركور قهرمانی آسيا شد

مسابقات  در  درخشش  از  پس  اندیمشکی  جوان  ملی پوش 
مجازی پارکور آسیا صاحب نشان برنز شد.

در پی شیوع ویروس کرونا مسابقات قهرمانی پارکور آسیا به 
صورت مجازی برگزار شد.

در مسابقات پارکور آسیا »علی میر چناری« جوان ملی پوش 
رویداد  در  درخشش  از  پس  پارکور  رشته  در  اندیمشکی 
این  برنز  نشان  صاحب  آسیا  پارکور  قهرمانی  مجازی 

مسابقات شد.
نفر  جایگاه  آسیا  قهرمانی  پارکور  مسابقات  در  چناری  میر 
سوم این رویداد را مهم در ورزش پارکور در آسیا کسب کرد.

ورزش های  برای  مناسبی  زمینه  از  اندیمشک  شهرستان 
فرنگی  کشتی  قطب  عنوان  به  و  است  برخوردار  انفرادی 

جهان شناخته می شود.

در ليگ برتر ؛
خانه بسکتبال خوزستان برابر 

شهرداری قزوين پيروز شد
جذاب  و  نزدیک  دیداری  در  خوزستان  بسکتبال  نماینده 

موفق شد تیم شورا و شهرداری قزوین را شکست دهد.
دومین دیدار رقابت های لیگ برتر بسکتبال در روز یکشنبه 
و شورا  بسکتبال خوزستان  خانه  تیم های  را شب گذشته 
نزدیک  دیداری  در  که  کردند  برگزار  قزوین  شهرداری  و 

نماینده خوزستان برنده شد. 
در این دیدار نزدیک و جذاب تیم خانه بسکتبال خوزستان 
موفق شد با نتیجه ۸۹ بر ۸۷ تیم شورا و شهرداری قزوین 

را شکست دهد. 
در نخستین دیدار برگزار شده امروز تیم شهرداری گرگان 
با نتیجه ۱۰۲ بر ۶۸ برابر تیم رعد پدافند هوایی مشهد به 

برتری رسید.

استقلالی های استان مساوی کردند ؛
صعود و سقوط نمايندگان خوزستان

در ليگ يک فوتبال
دوازدهم  هفته  در  ملاثانی  استقلال  و  خوزستان  استقلال 
لیگ یک فوتبال کشور برابر حریفان خود به تساوی رسیدند.

که  شد  برگزار  کشور،  فوتبال  یک  لیگ  دوازدهم  هفته 
شاگردان امیر خلیفه اصل در خانه برابر شاهین شهرداری 
بوشهر به تساوی بدون گل رسیدند. با این نتیجه چهارمین 
تساوی استقلال خوزستان در لیگ یک فوتبال رقم خورد. 
استقلالی ها با این تساوی ۲۰ امتیازی شدند و با توجه به 
جدول  چهارم  رده  در  سقوط،  پله  یک  با  رقبا،  سایر  نتایج 

جای گرفتند.
به  خانه  از  خارج  دیداری  در  ملاثانی  استقلال  همچنین 
مصاف تیم پارس جنوبی جم رفت. استقلالی ها خیلی زود 
و در دقیقه ۹ بازی توسط سجاد بازیگر به گل رسیدند. این 
دیدار تا دقایق پایانی نیز به سود شاگردان ابراهیم اشکش 
رو به پایان بود تا این که در دقیقه ۸۸ عباسی گل تساوی 
این  با  ملاثانی  استقلال  کرد.  ملاثانی  تیم  دروازه  وارد  را 
جایگاه  در  رده صعود  با یک  و  امتیازی شدند   ۱۷ تساوی 

نهم قرار گرفت.

وکيل بودیمير : 
پنجره نقل و انتقالاتی پرسپوليس

 هنوز بسته نشده است
پرسپولیس  پیشین  کروات  بازیکن  وکیل  اعلام  اساس  بر 
بسته  باشگاه  انتقالاتی  و  نقل  پنجره  پرونده  این  خاطر  به 

نشده است.
ماه  پایان  تا  بودیمیر  ماریو  پرونده  در  پرسپولیس  باشگاه 
بپردازد  را  بازیکن  این  مطالبات  که  داشت  فرصت  ژانویه 
تا از مجازات های احتمالی فیفا از جمله محرومیت در نقل 
نتوانستند  سرخ ها  وجود  این  با  باشد.  امان  در  انتقالات  و 
سایه  تا  بپردازند  با  بودیمیر  مطالبات  تعیین شده  موعد  در 

محرومیت از نقل و انتقالات را بالای سر خود ببینند.
باشگاه  انتقالات  و  نقل  پنجره  این که شایعه شد  با وجود 
در  بودیمیر  رادیک، وکیل  داوور  اما  بسته شده  پرسپولیس 
هنوز  کرد:  اعلام  شایعه  این  رد  ضمن  ایسنا  با  گفت وگو 
پنجره نقل و انتقالات پرسپولیس بسته نشده است. در این 
زمینه به نظر می رسد ابتدا باید از سوی وکیل ماریو بودیمیر 
انضباطی  کمیته  با  نامه نگاری  نظیر  لازم  حقوقی  اقدامات 
فیفا انجام شود تا این کمیته باشگاه پرسپولیس را به خاطر 

پرداخت نکردن مطالبات بازیکن کروات مجازات کند.

با امضای قراردادی قرضی ؛
آنتورپ يک دروازه بان جديد

 به خدمت گرفت
آنتورپ  به  قرضی  قراردادی  امضای  با  ولف  دی  اورتوین 

پیوست تا رقیب علیرضا بیرانوند در این تیم شود.
بازی  یوپن  فوتبال  تیم  اورتوین دی ولف ۲۳ ساله که در 
می کرد به صورت قرضی تا پایان فصل به آنتورپ پیوست.

بعد از مصدومیت ژان بوته دروازه بان فرانسوی، سران این 
زدند  دروازه بان  این  قرضی  خرید  به  دست  بلژیکی  تیم 
این  با  آنتورپ  اصلی  ترکیب  در  حضور  برای  بیرانوند  تا 

دروازه بان رقابت کند.
اورتوین دی ولف مجبور است در آنتورپ با بیرانوند رقابت 
کند. این دروازه بان  که در سال ۲۰۱۹  از لوکرن به  یوپن 
میدان  به  تیمش  برای  این فصل  در ۱۲ مسابقه  بود  رفته 
تئو  به  را  خود  جای  شد  مجبور  او  دسامبر  آغاز  در  رفت. 
دوفرنی بدهد. دی ولف در آنتورپ باید با علیرضا بیرانوند 
رقابت کند. ژان بوتز هنوز از ناحیه مچ پا آسیب دیده است 

و فعلا نمی تواند تیمش را همراهی کند.

سرمربی تيم فوتبال استقلال خوزستان :

دیگر نمی دانیم باید چه کار کنیم
گله  با  خوزستان  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
مندی نسبت به داوری، گفت: به خدا دیگر نمی 

دانیم باید چه کار کنیم.
مقابل  تیمش  تساوی  از  پس  اصل  خلیفه  امیر 
شاهین شهرداری بوشهر در هفته دوازدهم لیگ 
یک فوتبال، اظهارکرد: امروز یک بازی فیزیکی 
مقابل شاهین بوشهر داشتیم که متاسفانه بدون 

گل به پایان رسید.
وی بیان کرد: من فکر می کنم مجددا اشتباهات 
داوری گریبان گیر استقلال خوزستان شد. هفته 
گذشته در دیدار با تیم هوادار در حالی داور یک 
ضربه پنالتی به سود حریف اعلام کرد که یک 
اذعان  هم  کارشناسان  و  نبود  پنالتی  هم  درصد 
داشتند که اصلا پنالتی نبود. امروز نیز در اهواز 
همان اتفاقی که در دیدار با هوادار رخ داد، برای 
آمد  وجود  به  شاهین  تیم  جریمه  محوطه  در  ما 
پنالتی  به  اعتقادی  داور  اما  بود  پنالتی  قطعا  که 

نداشت. من فیلم را هم دیدم و باید پنالتی اعلام 
چشم  راحت  خیلی  داور  متاسفانه  که  شد  می 

پوشی کرد.

سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان افزود: به 
خدا دیگر نمی دانیم باید چه کار کنیم، با حریف 
بازی کنیم و بجنگیم یا با تیم داوری؟ وقتی در 

را  پنالتی  ما  برای  راحت  قدر  این  شهر خودمان 
نمی گیرند، من دیگر نمی دانم چه کار کنم. تمام 
موقعیت هم  و  کنیم  را می  مان  و تلاش  سعی 
ایجاد می کنیم ولی همین سوت ها تعیین کننده 
است. من واقعا از داوری گله دارم. تاکنون داوری 
اگر  است.  گرفته  استقلال خوزستان  از  امتیاز   ۹
ما می  به  را  امتیاز   ۹ این  از  امتیاز  پنج  تا  چهار 

دادند، قطعا در صدر جدول بودیم.
کنم،  می  خواهش  عزیز  داوران  از  افزود:  وی 
یک  روان  و  روح  با  دارند  کنند.  دقت  بیشتر 
صنعتی  تیم  یک  ما  کنند.  می  بازی  مجموعه 
با  و  است  کم  ما  بودجه  واقعا  که  هستیم 
بسته  را  خوزستان  استقلال  بودجه  کمترین 
ما  از  امتیاز  سه  داور،  اشتباه  یک  با  بعد  و  ایم 
کسر می شود و تحت فشار قرار می گیریم. از 
دپارتمان داوری خواهش می کنم در چیدمان 

داوران بیشتر دقت کند.

آمده  پیش  مشکلات  به  اشاره  با  آبادان  نفت  فوتبال  تیم  مدیر 
برای این تیم پیش از بازی با مس رفسنجان، گفت: رفسنجان به 
مهمان نوازی معروف است و انتظار داشتیم در زمینه اسکان در این 
این که در کرمان هتل بگیریم و  نه  با ما همکاری می شد،  شهر 
همین نیز باعث شد که تفکر و تمرکز بازیکنان ما در جاده کرمان 

تا رفسنجان از بین برود.
علی فیروزی در گفت وگو با ایسنا در خصوص تداوم روند موفقیت 
تیم فوتبال نفت آبادان، اظهارکرد: یک روند خوب وقتی ادامه پیدا 
می کند که همه چیز در یک تیم خوب باشد. در حال حاضر کادر 
فنی نفت آبادان شناخت خوبی از تیم های مقابل دارند و بر اساس 

همین شناخت نیز تمرینات خوبی را برای تیم طراحی می کنند.
از مدیریت و عوامل  آبادان  ادامه داد: همچنین باشگاه نفت  وی 
اجرایی خوب، کاربلد و پای کار برخوردار است. ضمن این که نفت 
آبادان هوادارانی دارد که در شرایط فعلی که نمی توانند به باشگاه 
بیایند، باز هم تیم را از حمایت همه جانبه خود محروم نکرده اند و 
نه تنها ما را تنها نگذاشته اند، بلکه با حمایت هایشان و حضور در 

مقابل هتل به تیم انگیزه و شور و نشاط می دهند. چنین نگاه هایی 
خودگذشتگی  از  و  تعصب  انگیزه،  بازیکنان  تک تک  به  تیم،  به 
از سوی کادر فنی  با وظایفی که  بتوانند همراه  تا  القا می کند  را 
و  نفت  صنعت  برای  را  خوبی  نتایج  است،  شده  سپرده  آن ها  به 

هوادارانش رقم بزنند.
مدیر تیم فوتبال صنعت نفت آبادان با گله مندی از وضعیت پیش 
آمده برای این تیم جهت اسکان در رفسنجان، خاطر نشان کرد: 
من فکر می کنم با توجه به سفر سختی که به رفسنجان داشتیم 
باید تا روز بازی با فولاد در دربی خوزستان فقط ریکاوری کنیم. به 
جای این که در رفسنجان به ما هتل بدهند و اسکان داشته باشیم، 
مسیر  بازی  روز  که  شد  باعث  همین  و  گرفتیم  هتل  کرمان  در 
طولانی را تا سیرجان طی کنیم و تک تک بازیکنان ما برای این 
مسابقه به دلیل خستگی تمرکز نداشتند. در حالی که تیم ما باید در 
هتلی اسکان پیدا می کرد که تمام پروتکل های بهداشتی رعایت 
می شد اما علی رغم این که از قبل نیز روز حضور ما در رفسنجان 
مشخص بود، با عدم همکاری که صورت گرفت، در رفسنجان به 
ما هتل داده نشد. چندین بازیکن ما به خاطر خستگی راه در روز 
سایر  مثل  ساکی  همچنین حسین  کنند.  بازی  نتوانستند  مسابقه 
نفرات ما مودب  و قابل احترام است اما در دیدار با مس رفسنجان، 
آن قدر سختی راه از کرمان تا رفسنجان از نظر روحی و جسمی 
روی او تاثیر گذاشت که در این دیدار با دریافت دو کارت از زمین 

بازی اخراج شد.
انتظار  و  است  معروف  مهمان نوازی  به  رفسنجان  افزود:  وی 
می گرفت  همکاری صورت  آبادان  نفت  با  زمینه  این  در  داشتیم 
انجام  رفسنجان  در هتل  ما  اسکان  برای  و هماهنگی های لازم 
ما در  بازیکنان  بازی، تفکر و تمرکز  این  به هر حال در  می شد. 

جاده مسیر کرمان تا رفسنجان از بین رفت و همین یکی از دلایلی 
بود که ما نتوانستیم آن طور که باید و شاید کار کنیم. نفت آبادان 
با توجه به  از نظر فکری و ذهنی دچار مشکل شده بود و  واقعا 
این که چند بازیکن مان به خاطر همین مشکلات نتوانستند بازی 
کنند و از نفرات جایگزین استفاده کردیم و جالب است بدانید که از 
طالب ریکانی که یک مهاجم است به عنوان مدافع استفاده کردیم. 
ضمن این که زمین رفسنجان چمن مصنوعی بود و برای ما که 
روی زمین بازی می کنیم، بازی روی چنین زمینی خیلی سخت 
بود. ما دوست داشتیم در این بازی به سه امتیاز برسیم اما یکسری 
برای  برسیم.  برد  به  نتوانیم  تا  داد  هم  دست  به  دست  مسائل 
پیروزی در این دیدار باید خیلی از مسائل را پشت سر می گذاشتیم 

و واقعا دیگر زورمان نرسید.
این هفته نفت مقابل فولاد در دربی  بازی  فیروزی در خصوص 
خوزستان نیز گفت: دو تیم خوب خوزستانی این هفته مقابل هم 
سخت  خیلی  که  روزهایی  در  داشتم  دوست  من  می گیرند.  قرار 
امتیاز  در حال حاضر کسب  قرار می گرفتیم.  فولاد  مقابل  نیست 
است،  کورس  در  که  آبادان  نفت  برای  هم  و  فولاد  برای  هم 
اهمیت بسیاری دارد و ما به دنبال این هستیم با کسب نتایج لازم، 
بسیار  تیم  فولاد  برسانیم.  پایان  به  قهرمانی  با  را  اول  نیم فصل 
خوب و دارای بازیکنان فوق العاده است و از کادر فنی خوبی بهره 
می برد اما با توجه به این که بازی خانگی قبلی خود مقابل سپاهان 
نبود، تمام تلاش ما  البته حق ما شکست  را واگذار کرده ایم که 
این است که آن شکست را جبران کنیم اما می خواهیم در یک 
بازی خوب و جوانمردانه این رقابت را ببریم. تلاش می کنیم ابتدا 
اخلاق، رفتار، منش پهلوانی و فوتبال خوب ارائه دهیم و بعد هم 

به حداکثر امتیاز دست پیدا کنیم.

 رئیس هیات بدنسازی و پرورش اندام خوزستان با اشاره به برخی 
تبلیغات در زمینه آغاز فعالیت استان در رشته پاورلیفتینگ بانوان، 
فعلا  خوزستان،  در  رشته  این  در  فعالیت  گونه  هر  انجام  گفت: 

ممنوع و غیرقانونی است.
برخی  تبلیغات  به  اشاره  با  ایسنا،  با  گفت وگو  در  قاسمی  اردوان 
پاورلیفتینگ،  رشته  فعالیت  آغاز  بر  مبنی  استان  باشگاه های 
اظهارکرد: برخی افراد با قرار دادن مطالبی در وضعیت پیام رسان 
خود در واتساپ، در حال تبلیغ رشته پاورلیفتینگ بانوان استان با 
که  حالی  در  هستند،  بانوان"  پاورلیفتینگ  پایگاه  "افتتاح  عنوان 
هنوز خود فدراسیون نیز از لباس این رشته برای بانوان رونمایی 
به  برگزار نشده است که  نکرده و هیچ دوره  مربیگری و داوری 
تبع آن ما هم بتوانیم فعالیت در پاورلیفتینگ بانوان را در خوزستان 

آغاز کنیم.
فعالیت  گونه  هیچ  مجوز  حاضر  حال  در  این که  بر  تاکید  با  وی 
گفت:  است،  نشده  صادر  باشگاه ها  برای  بانوان  پاورلیفتینگ  در 
متاسفانه برخی باشگاه ها و آقایان در استان با توجه به عدم آگاهی 

مردم، شروع به تبلیغات در خصوص فعالیت در پاورلیفتینگ بانوان 
داشته اند، در حالی که فعلا انجام هرگونه فعالیت در این رشته تا 
زمان اخذ مجوزهای لازم از سوی فدراسیون، ممنوع و غیرقانونی 

است اما این افراد به دنبال جذب مشتری هستند.
رئیس هیات پرورش اندام و بدنسازی خوزستان ادامه داد: وزارت 
ورزش و جوانان نیز روز پیش بود که خبر از صدور مجوز فعالیت 

در پاورلیفتینگ بانوان را داد ولی هنوز از لباس این رشته رونمایی 
نشده است و هیچ گونه اساس نامه ای در راستای این که مسابقات 
به چه صورتی برگزار خواهد شد و حرکات ورزشکاران باید به چه 

صورتی باشد هم مشخص نیست. 
ضمن این که به تبع آن هر اتفاقی که به ما ابلاغ شود، در استان 
بانوان  پاورلیفتینگ  کتاب  همچنین  کرد.  خواهیم  اطلاع رسانی 
عنوان  به  ما  حاضر  حال  در  و  است  ویرایش  و  چاپ  حال  در 
بعد  اما  نداریم  این زمینه  استانی هیچ گونه منبعی در  هیات های 
پاورلیفتینگ  رشته  در  استان  باشگاه های  برخی  تبلیغات  شاهد 

بانوان هستیم.
و  مربیگری  کارت  هیچ گونه  تاکنون  فدراسیون  کرد:  تاکید  وی 
داوری در پاورلیفتینگ بانوان صادر نکرده است اما برخی در حال 
سوءاستفاده هستند و خبر از افتتاح پاورلیفتینگ بانوان در استان، 
آن هم با کادر مربیگری مجرب می دهند و من بازهم می گویم که 
هیچ باشگاهی در استان مجوز فعالیت در این رشته را در بخش 

بانوان ندارد.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: پرسپولیس مشکل فنی 
ندارد و تنها دچار خستگی روحی شده بود.

پایان رافت در خصوص عملکرد پرسپولیس در هفته های گذشته 
که باعث انتقاد از این تیم شده است گفت: نمی توان کتمان کرد 
که پرسپولیس در فصل جاری فراز و نشیب های زیادی در نتیجه 
آسیا  قهرمانان  لیگ  در  حضور  خاطر  به  تیم  این  داشت.  گیری 
نتوانست  وقتی هم  و  داشت  بازی کردن خود  در شیوه  تغییراتی 

جام را بگیرد دچار خستگی روحی شد.
مهاجم پیشین پرسپولیس افزود: نبود چند بازیکن تاثیرگذار فصل 

گذشته در این تیم کاملا احساس می شود. پرسپولیس در ابتدای 
فصل برای فینال لیگ قهرمانان آسیا تمرکز داشت اما پس از آن 
هم نتوانست تمرکز ذهنی برای بازی های لیگ برتر داشته باشد.

رافت ادامه داد: شکست پرسپولیس مقابل آلومینیوم اراک به خاطر 
نبودن بازیکنان تخصصی در دفاع بود. 

دچار  بعدی  بازی  در  بود  طبیعی  و  زد  رقم  بدی  باخت  تیم  این 
استرس در زدن ضربات آخر باشد. با این حال پرسپولیس در بازی 
با ماشین سازی تبریز عملکرد فنی قابل دفاع داشت. من منتقد 

سیستم پرسپولیس نیستم و این تیم مشکل فنی ندارد.

تیم  این  مهاجمان  نزدن  گل  درباره  پرسپولیس  پیشکسوت 
گل  پرسپولیس  گویند  می  چرا  دانم  نمی  من  کرد:  تاکید  نیز 

زند. نمی 
زند  نمی  گل  مهاجم  اینکه  حالا  اند.  زده  گل  بازی  هر  در  آنها 
طبیعت فوتبال است. قطعا این تیم در ادامه بازی ها و با بازگشت 

عیسی آل کثیر خیلی موفق تر عمل خواهد کرد.
جمع  به  زود  خیلی  پرسپولیس  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
مدعیان قهرمانی باز می گردد. من ایمان دارم یحیی گل محمدی 

خواهد توانست بار دیگر با این تیم به موفقیت برسد.

هافبک تازه وارد تیم استقلال در دوران پس از محرومیت خیلی 
زود خودش را ثابت کرد تا در بازیهای آینده بیشتر از او استفاده 

شود.
با اینکه استقلال در هفته سیزدهم نتیجه خوبی مقابل نفت مسجد 
سلیمان نگرفت و در نهایت با نتیجه یک - یک مقابل این تیم 
متوقف شد تا دو امتیاز حساس را در این میدان از دست بدهد، اما 
در این بازی برای یکی از بازیکنان جدید استقلال که به تازگی 

دوران محرومیتش را پشت سرگذاشته، اتفاق خوبی رقم خورد.
بابک مرادی که از ماشین سازی به جمع آبی پوشان پیوست، در 
ابتدای فصل به دلیل شکایت تیم سابقش با محرومیت مواجه شد 
با  اما  داد.  از دست  ابتدای فصل  در  را  زیادی  نسبتاً  بازی های  و 
گذشت مدتی این محرومیت به پایان رسید تا مرادی امکان حضور 

در میدان را داشته باشد.
وینگر چپ پا و ۲۷ ساله استقلال در دقیقه ۶۸ جای محمد نادری 

را در زمین گرفت تا جناح چپ استقلال از آن دقیقه به بعد رونق 
بگیرد. بازی درخشان مرادی با یک پاس گل تکمیل شد و این 
دیرک  بازی  دقایق  آخرین  در  که  بود  بدشانس  بسیار  بازیکن 
دروازه مانع از گلزنی اش شد. عملکرد مرادی در این بازی و نمره 
قبولی اش نشان داد آبی ها در پست وینگر چپ دارای یک بازیکن 
قابل اعتماد شده اند و احتمال اینکه در بازی های آینده استقلال از 

این بازیکن بیشتر استفاده شود زیاد است.

فيروزی : 

جاده کرمان تا رفسنجان تمرکز بازیکنان مان را گرفت

ریيس هيات بدنسازی و پرورش اندام استان :

فعالیت پاورلیفتینگ بانوان در خوزستان ممنوع شده است

 گل نزدن مهاجم طبیعت فوتبال است ؛  پرسپولیس مشکل فنی ندارد

در بازی ثابت کرد ؛ دوران خوش یک استقلالی پس از پایان محرومیت


